



Building Trust For A Better Life 为品质生活传递信任

CTI 华测检测



The Leading Third-Party TIC Company

第三方检测与认证服务的开拓者和领先者

About CTI

关于华测



No.1

中国首家上市TIC机构
China's 1st publicly listed
TIC company



150+

实验室
Labs



10,000+

优秀员工
Employees



10万+

全球客户
Clients globally



4.7万+

CNAS认可资质
CNAS accredited standards



13万+

CMA认可资质
CMA accredited standards



200万+

每年检测认证报告
Reports & certificates per year



500+

专利申请
Contributions to regulatory
and industry standards

华测检测认证集团股份有限公司 (CTI华测检测) 成立于2003年, 总部位于深圳, 是中国第三方检测与认证服务的开拓者和领先者, 中国检测认证行业首家上市公司 (股票代码: 300012), 为全球客户提供一站式测试、检验、认证、计量、审核、培训及技术服务, 致力于在政府、企业和消费者之间传递信任, 以“为品质生活传递信任”为使命, 全面保障品质与安全, 推动合规与创新, 实现更健康、更安全、更环保的高质量发展。

CTI华测检测在全球70多个城市设立150多间实验室, 拥有近10,000名优秀员工, 服务能力已全面覆盖到纺织服装及鞋包、婴童玩具及家居生活、电子电器、医学健康、食品及农产品、化妆品及日化用品、石油化工、环境、建材及建筑工程、工业装备及制造、轨道交通、汽车和航空材料、船舶和电子商务等行业的供应链上下游。

Established in Shenzhen in 2003, Centre Testing International (CTI) is China's leading independent third party testing, inspection & certification company and the first to publicly listed (stock code: 300012). As a market leader, CTI supports clients as a one-stop solution for testing, inspection, certification, calibration, audit, training & technical services. Our mission is to create trust between regulators, enterprises and end consumers, and we are committed to fulfilling our mission statement to “Building Trust for a Better Life” and ensure healthier, safer, and more sustainable economic development.

CTI are diversified across a range of industries and product categories, with more than 10,000 employees operating a network of more than 150 laboratories in over 70 cities around the world. CTI's core capabilities includes textiles & apparels, footwear, bags & accessories, toys & hardgoods, electronic & electrical appliances, medical care, agriculture and food, cosmetics & daily chemical products, petrochemicals, environment & sustainability, building materials & construction works, industrial equipment & manufacturing, rail transit, automotive & aviation materials, shipping and e-commerce.

A background image of a scientist in a white lab coat, wearing a white surgical mask and safety glasses. They are holding a test tube with blue liquid in their right hand, which is wearing a blue nitrile glove. The background is slightly blurred, showing a laboratory setting with some equipment.

Our Value

我们的价值观

诚信 Integrity

团队 Collaboration

专业 Expertise

服务 Client Focus

成长 Ambition

Milestones

发展历程



2021	收购德国易马公司90%股份, 进军汽车检测全球化服务 CTI acquire 90 percent of German engineering service provider imat-uve
2020	获得“2020行业影响力品牌榜—检验检测认证行业领导品牌奖” CTI enter the international market for marine fuel testing
2018	申屠献忠接任集团总裁 Richard Shentu appointed as group CEO
2013	成为欧盟权威公告机构(NB认证机构) European Commission designate CTI as Notified Body (NB) for EU Certification
2012	获得联合国CDM指定经营实体(DOE)资质 Designated Operational Entities status awarded for the United Nations CDM program (UNFCCC)
2009	成为国内首家上市TIC机构 CTI become China's first publicly listed TIC company
2008	进军海外, 设立新加坡、美国、英国子公司 Overseas offices established in Singapore, the USA and the UK
2007	成立民营检测行业首家研究院 — 华测集团研究院 The CTI Research Institute is established, China's first private R&D facility for the TIC industry
2004	首次通过CMA计量认证评审、CNAL认可实验室评审 CMA & CNAS accreditations awarded
2003	CTI华测检测成立 Founded

Sustainability Development

可持续发展

持续服务全行业和全球客户,提升安全 and 质量水平;
积极创新可持续发展的服务,帮助全球企业控制安全和
质量风险。

我们将积极履行可持续发展职责,为客户提供更好的
服务,推动员工个体成长,实现共赢发展。

Our mission is to serve the public interest by delivering expert
sustainability services aimed at improving safety and minimizing
risk, driving the growth of both employee and societal wellbeing.

CTI look forward to innovating and gaining insights from our
independent sustainability services and strengthening societies
commitment to achieving sustainable development goals.

1,500+

审定/核证的CDM/CCER/
VCS/GS等碳减排项目达
1,500多个

Complete more than 1,500
greenhouse gas verification
projects

5,000+

参与中国20余个省市控排企
业碳核查项目达到5000多家次

Complete more than 5,000
greenhouse gas emission verification
projects for key units in various
provinces and cities

500+

服务企业建立能源管理体
系和完成能源管理体系认
证500+个

Serve enterprises to establish
energy management systems
and complete more than 500
energy management system
certifications

Global Credibility

全球公信力

CTI华测检测不仅是中国国家强制性产品认证 (CCC) 指定认证机构;中国合格评定认可委员会 (CNAS) 和中国计量认证 (CMA) 机构,也是欧盟NB指定认证机构;新加坡认可的国家认证机构。CTI华测检测也先后被美国、英国、加拿大、挪威、墨西哥、德国等海外国家权威机构认可并授权合作。基于遍布全球的服务网络和权威公信力,CTI华测检测每年可出具200多万份检测认证报告。

CTI is a fully accredited laboratory and verification services provider with a scope of services covering both domestic and international regulatory compliance. Our accreditations include China Compulsory Certification (CCC), the China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) and the China Metrology Accreditation (CMA), as well as European Commission Notified Body (NB) in Europe, and national certification programs for Singapore, USA, UK, Canada, Norway, Mexico, and Germany. Leveraging a worldwide network and regulatory expertise, CTI issues more than 2 million test and certification reports each year, and serves more than 100,000 clients, including over 100 companies listed in the Fortune 500.



Our Services

我们的服务



测试
Testing



检验
Inspection



审核
Audit



培训
Training



认证
Certification



计量
Metrology



能力验证
Proficiency
Testing

Environmental Services

环境服务

环境事业部已在全国范围建立了30多个专业实验室, 服务领域包括环境检测与监测、环境自动监测、海洋环境监测、职业卫生、农业环境监测、轨道交通环保、司法鉴定等, 为政府、企业各类组织提供覆盖中国全境、全领域的环境监测及环境健康安全技术服务。

凭借多年的检测和监测经验以及过硬的技术能力, 结合国家环境质量相关标准和公司的相关核查标准, 可为环境监测数据“真准全”提供全方位质量保障服务方案, 帮助监管部门对环境自动监测系统的监管、监督, 配合监管部门做好日常管理工作, 建立健全相关管理制度。

CTI Environmental Services Division was the earliest established environmental testing institution in China and has since established over 30 professional laboratories nation-wide. Our laboratories provide a wide scope of services including environmental testing and monitoring, automatic environment monitoring, marine environmental monitoring, occupation health & safety evaluations, agricultural environmental monitoring, rail transit environmental protection and judicial expertise. Our services meet the health, safety & environmental needs of stakeholders across government, enterprises and society at large.

With long testing and monitoring experience and strong technical capabilities, subject to national standards for environmental quality and relevant auditing standards of the company, CTI provides a comprehensive quality assurance service plan for the “truthfulness, accuracy and completeness” of environmental monitoring data, helps competent supervisors in managing and supervising automatic environmental monitoring system, cooperates with competent supervisors in daily management, and establish and maintain relevant management system.

Marine Services

海事服务

海事服务事业部可为全球的航运公司、船厂、船配企业等提供海事领域的第三方检验、检测、认证的国际化服务。

我们是ISO/IEC17020认可检验机构, 也是ISO/IEC 17025认可实验室, 服务涵盖船用燃油测试及解决方案、船舶压载水(调试试验和VGP测试)及生活污水/饮用水/脱硫塔水/舱底水测试、船舶有害物质清单(IHM)准备及IHM维护、石棉调查/移除/管理及无石棉认证的一站式服务等海事环保服务。

CTI Marine Services Division provides third party Inspection, Testing & Certification services for Shipping companies, Shipyards, Manufactories and Suppliers worldwide.

We're ISO/IEC accredited for inspection body (ISO/IEC 17020) and lab (ISO/IEC 17025). Our services include - Marine Fuel Testing & Solutions, Ballast Water Analysis (BWMS Commissioning Test and Ballast Water VGP Test), Sewage / Potable / Scrubber/ Bilge Water Testing, Preparation of Inventory of Hazardous Materials (IHM) and IHM Maintenance, One-Stop Solutions for Asbestos Survey / Asbestos Removal & Abatement / Asbestos Management and Asbestos Free Certification.



Consumer Goods Services

消费品服务

消费品事业部致力于关注日用消费品及相关领域的产品安全。所涉领域涵盖电子电器产品及其原材料、芯片、纺织服装、箱包、鞋类、安全防护产品、玩具、婴童用品、学生用品、家具、食品接触材料、杂货、运动器材、能源及石化等。目前已在全国12个城市设立29个专业实验室，并在32个城市设立51个业务服务网点，可为您提供检测、认证、培训及咨询等方面的专业技术服务以及一站式综合解决方案，为绿色环保、健康生活保驾护航。

CTI consumer goods services are committed to the delivery of safe, quality, and compliant products through the consumer goods industries. Industries include textiles, apparel footwear & accessories, luggage, bags & footwear, personal protective equipment, toys & juvenile products, furniture products, food contact materials, hardline goods including sports equipment, and electronic and electrical products including raw materials, microchips and semiconductors.

Currently, CTI operate 29 consumer goods laboratories across 12 cities, with 51 customer service outlets throughout 32 cities. We provide professional technical services & solutions in testing, product certification, CCC compulsory certification, supply chain management & auditing, product quality improvement, market access and compliance, making CTI a one-stop-shop for your consumer goods requirements.





Electronic Technology Services

电子科技服务

电子科技事业部在华东及华南分别建构了三米电波暗室、十米电波暗室及屏蔽室；并设置安规实验室、能效实验室以及医疗器械实验室。

服务产品范围涵盖：电子电器、汽车电子零部件、轨道交通机车及零部件、电力设备、大型机械及医疗器械等产品。

服务项目涵盖：安全检测、能效检测、电磁兼容检测、汽车电子EMC检测、无线射频检测、健康照明检测、EMC现场测试等测试服务以及机械指令认证及多国认证服务；新加坡更具备了CB发证资格；能快速的提供客户从检测到认证一站式的服务。

CTI's Electronic Technology division covers a wide range of electronic and electrical industries across China's East and South provinces, boasting anechoic chambers and shielding rooms to safety laboratories, energy efficiency laboratories, and medical device laboratories.

Product coverage includes electrical & electronic products, automotive electronic components, rail transit locomotives and parts, power equipment, large machinery, medical devices, and many others.

Services includes but is not limited to safety testing, energy efficiency testing, EMC & on-site EMC testing, automotive electronic EMC testing, radio frequency testing, lighting testing, as well as machinery directive certification and other internationally recognized certification programs. CTI Singapore is also accredited with CB certification, making CTI a one-stop-shop for enterprises within the electronics & electrical product industries.



Metrology & Digital Services

计量及数字化服务

计量及数字化事业部是公司核心事业部之一，涵盖了计量校准、口岸大宗产品及奢侈品鉴定检测，有害生物风险控制管理，实验室筹建设计及资质认可咨询、网络安全与软件检测、商用密码产品及服务等业务，具备CNAS认可项目校准和检测能力，服务覆盖全国大部分省市，可满足各大企业客户多地点业务服务需求。

Metrology and Digital services are one of CTI's core services, covering areas such as measurement and calibration, commodity and luxury inspections at ports of entry, pest risk control management, laboratory preparation design and certified consultant, cyberspace security and software testing, the commercial password products and services, such as business, CNAS recognition project ability in calibration and testing project, the service capacity covers most provinces and cities in China, which can meet the multi-location business service needs of major enterprise customers.

Technical Services

技术服务

技术服务事业部通过专业的技术服务协助全球客户，管理供应链，提升质量，降低风险，传递信任，满足利益相关方的要求。服务包括：管理体系认证、服务认证、产品认证（CCC）、温室气体核查、产品碳足迹验证、双碳规划、ESG报告编制与管理提升、供应商评估、检验、生产流程监控、社会责任审核、工厂质量体系审核、供应链安全评估、环保风险评估、仓储物流及零售门店审核、培训、职业健康检查及体检等，为企业构建可持续发展能力，提供一站式解决方案。

CTI supports global customers in managing and optimizing their supply chain, controlling product quality, and reducing risks while improving trust between stakeholders. Our technical services include the certification of systems, services, and products, greenhouse gas verification, product carbon footprint verification, carbon neutral verification, ESG report preparation and improvement services, supplier assessments, inspection and production monitoring, corporate social responsibility, factory quality management, supply chain security and environmental assessments, warehouse and logistics assessments, store audits and training, occupational health checkups and medical examinations. CTI's technical services provide a one-stop solution to the sustainable development goals of enterprises globally.



Construction Engineering & Industrial Services

建筑工程及工业服务

华测建筑工程及工业服务事业部依托“华测工程”，“华测材料”，“华测轨交”，“华测工业”和“华测消防”的品牌优势，提供实验室检测、无损检测、检验、认证、咨询和项目管理等一站式服务。

广泛覆盖民用和公用建筑和市政工程，建筑材料，轨道交通，防火和阻燃材料，金属和非金属材料，工业产品和成套装备，以及大型工业工程的全周期管理等领域。

我们在全中国拥有36个实验室及服务网点，同时配备经验丰富的检验和认证团队及技术专家。为各行业客户就近提供快速高效和专业的服务，帮助企业管控产品品质、监管工程质量、抵御未知风险，从而提升市场竞争力。

Be proud relying on the trusted brand advantages of "CTI Construction", "CTI Materials", "CTI Rail Transit", "CTI Industry" and "CTI Fire safety", the CEIS division provides laboratory testing, NDT, inspection, product and system certification, project consulting and management services.

It widely covers various industrial sectors, which include but not limited to civil and public construction projects; building materials, rail transit, fire safety and flammability, metals and polymer materials, machinery and the life cycle management on large industrial products and systems.

We have 36 laboratories and service network in China, which can provide you prompt responds and professional supports at your arm-length. CEIS network and professional teams is your trustful partner to help you improve products quality, manage project quality and resist unknown risks, so as to enhance market competitiveness of your products and services.





Automotive Services

汽车服务

汽车事业部从产品的研发、制造、采购和售后,为汽车产业链的各个环节提供质量监控。针对产业链中各种已知和潜藏的风险提供解决方案。服务范围涵盖绿色环保测试及化学法规符合性服务、汽车材料测试、汽车零部件测试、汽车电子产品、智能网联汽车、汽车整车检验、第二方和第三方审核、汽车化工产品测试等领域。目前已在全国20多座城市设有服务网点,并在所有汽车产业集聚区均建立了相关实验室,更好的贴近客户需求并提供及时的技术服务。

The CTI Automotive division deliver services for the automotive industrial supply and value chain including R&D, purchasing services, production and after-sales services. We provide solutions that mitigate risk and ensure compliance, including automotive materials & parts testing, on-board electronics, ICVs, components function and reliability testing, whole vehicle testing and inspection, 2nd and 3rd party audits & certification, fossil fuel related chemical testing, and environmental protection regulation services. CTI have setup over 20 service offices throughout China, including 6 dedicated automotive laboratories in the primary automotive industrial hubs, to provide professional and reliable one-stop solutions for OEM and spare parts enterprises in the global automotive industry.



Food & Agricultural and Health Products Services

食农及健康产品服务

食农及健康产品事业部设立食品、农产品、特殊食品与日化用品、快检及饲料、认证审核、培训中心、食农及健康产品研究院等产品线及专项组,实现独立专业、门类齐全、覆盖全国的实验室服务网络,为政府监管、食品供应链企业提供全方位技术服务。

服务领域涵盖种植与养殖、初级生产、加工及包装、储藏运输、分销及零售、进出口等环节,在检测、认证、审核、培训、咨询等业务基础上积极参与食品企业的研发及风险管理,提供食品供应链一站式质量管理解决方案,为企业的运营及供应链管理给予全程技术保障。

CTI have established multiple service lines throughout our laboratories to service the growing food and agricultural products sector. Our coverage extends to all food and agricultural products including special food and daily chemical products (SFC) with mobile rapid testing and inspection, audits, certification, training centers, and two research institutes focused on R&D for both food and health products. This positions CTI in the market as a leading independent laboratory serving both government supervision projects as well as private sector food supply chain enterprises.

Our scope covers planting and breeding, primary production, processing and packaging, storage and transportation, distribution and retail, as well as meeting import and export requirements. CTI are a one-stop shop for the R&D, advisory services, verification and risk management of the food & agricultural supply base on behalf of food companies and their vendors.

Pharma and Clinical Services

医药及医学服务

医药及医学服务事业部凭借专业的技术团队, 各类专业的检测设备及较高符合性的质量体系, 为医药及医学领域提供各类的服务解决方案。

在药物开发及临床应用领域, 医药服务可以提供药物筛选、临床前安全性评价、临床试验监测、药物分析、仿制药的一致性评价等服务。在生物药领域我们还可以提供生物药的安全性评价, 病毒清除验证, 蛋白表征与蛋白解析等相关服务。

在医学检测领域, 可提供精准的临床检验、基因检测、功能医学、病理诊断、代谢组学、科研服务等服务。

在疫情期间, 公司开发了新冠核酸检测服务。常态化的核酸检测将为促经济保民生、稳定内外贸易、提振消费提供有力保障。

With professional teams, wide range of high-end equipment and high standard compliance of quality systems, CTI Pharma and Clinical Services Division provides solutions for pharmaceutical industries and clinical services.

For Pharma and clinical sector, the pharmaceutical services teams provide drug screening, pre-clinical safety evaluation, clinical trial monitoring, drug analysis, and consistency evaluation of generic drugs. In the testing field of biological drugs, we can also provide safety evaluation of biological drugs, virus clearance validation, protein characterization and protein analysis service.

Within clinical services, the team provides precise clinical testing, genetic testing, functional medicine evaluations, pathological diagnosis, metabolomics, scientific research services etc.

During the COVID-19 epidemic, the nucleic acid testing services were offered by the clinical services team. Normalized nucleic acid testing helped to provide a strong guarantee for promoting the economy and protecting people's livelihood, stabilizing domestic and foreign trade, and boosting consumption.



Contact Us

联络我们

Shenzhen 深圳 (总部)

CTI Building, Xing Dong Community, Xin'an Sub-district, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, China
深圳市宝安区新安街道兴东社区华测检测大楼
☎ 0755-33683666

China Hong Kong 中国香港

Flat 901, 9/F Midas Plaza, No.1 Tai Yau Street, San Po Kong, Kln. Hong Kong, China
☎ 852-27432128

China Taiwan 中国台湾

5-13, 9NanKan RD TaoYuan, Taiwan, China
☎ 886-3-2220721

America 美国

P.O. Box 467847, Atlanta, GA, 31146
☎ 001-7162551042

France 法国

48 Rue Jean-Pierre Timbaud, 75011 Paris
☎ 33-786335424

Germany 德国

Ahornstr. 12 (1.OG) 90513 Zirndorf
☎ 49 (0) 911 6698 8964

Japan 日本

10-6, 3-Chome Ohara, Kita-Ku, Kobe Japan 651-1222
☎ 81-785818914

Malaysia 马来西亚

Selayang Baru, 68100 Batu Caves, Selangor, Malaysia

Indonesia 印度尼西亚

JL.BANDENGAN UTARA, 40H/13 -, JAKARTA UTARA , 14440
☎ 62-818771034

Ireland 爱尔兰

Unit 200 Greenogue Business Park, Grants Lane, Rathcoole, Co. Dublin
☎ 353-1440-2567

Singapore 新加坡

192 Pandan Loop, #05-27 Pantech Business Hub, Singapore 128381
☎ 65-67495821

South Koera 韩国

2305, Gwanghwamoon Officia Bldg. 92 Saemoonan-ro, Jongro-gu, Seoul, Korea
☎ 82-2-722-7711

United Kingdom 英国

Westmead House Westmead Farnborough Hampshire GU14 7LP U.K.
☎ 44 (0) 3333-606171

北京 ☎ 010-56930400

北京市北京经济技术开发区科创十四街99号20、21、22幢

长春 ☎ 400-6788-333

长春市南关区万科新都会S5栋509

长沙 ☎ 0731-82757306

长沙市经济技术开发区三一一路1号三一区工业楼老研发楼3楼4楼

常州 ☎ 0519-88137861

常州市晋陵中路517号赢通商务大厦807

成都 ☎ 028-86057666

成都市高新区新盛路32号港湾大厦

重庆 ☎ 023-68350669

重庆市北碚区蔡家岗镇盈田·光电子谷32栋

大连 ☎ 0411-88033918

大连市经济技术开发区双D4街19-6号

东莞 ☎ 0769-86008088

东莞市工业南路6号松湖华科3栋306室

福州 ☎ 0591-87952681

福州市闽侯上街镇科技东路11号网讯中心B栋4层和C栋4层

佛山 ☎ 0757-28877172

佛山市顺德区容桂容奇大道东8号之二永盈大厦9楼

广州 ☎ 020-62939388

广州市高新技术产业开发区天丰路8号感恩楼一楼、二楼

贵阳 ☎ 0851-88171700

贵阳市经济技术开发区开发大道126号标准厂房3栋5楼

杭州 ☎ 0571-28026668

杭州市钱塘区21号大街600号海外留学生创业园1幢105、280室

淮安 ☎ 0517-89909221

淮安市经济技术开发区灵秀路2号3楼

哈尔滨 ☎ 0451-87137509

哈尔滨市利民开发区南京路6号

合肥 ☎ 0551-63893950
合肥市经济技术开发区锦绣大道以南、习友路以东检测C楼

呼和浩特 ☎ 0471-3316978
呼和浩特市新城区宏盛工业园区银宏生命科技园7号楼

惠州 ☎ 0752-2508911
惠州市惠城区演达大道强力商务大厦808室

江门 ☎ 0750-3161601
江门市江海区金瓯路288号火炬大厦1205室

济南 ☎ 0531-88769615
济南市高新区新泺大街786号大陆机电B座12层左

昆明 ☎ 0871-65656889
昆明市经开区出口加工盛鸿物流A栋综合楼A301、210A

昆山 ☎ 0512-36802382
昆山市高新区元丰路166号

兰州 ☎ 0931-5251059
兰州市榆中县定远镇瑞鑫商业城6幢

南昌 ☎ 0791-82201788
南昌市小蓝经济技术开发区金沙三路666号

南京 ☎ 025-83533524
南京市恒泰路汇智科技园B1栋第14、15、17层

宁国 ☎ 0563-4306066
宁国市河沥园区振宁路电子信息产业园16号楼西侧一层

南宁 ☎ 0771-3488666
南宁市高新区高科路9号三期2号厂房第五至六层

宁波 ☎ 0574-87370781
宁波市高新区菁华路76号厂区东首第一、二层

青岛 ☎ 0532-58820500
青岛市崂山区高昌路7号厂区3号楼

上海 ☎ 021-31070000
上海市闵行区万芳路1351号

沈阳 ☎ 024-81981820
沈阳市铁西区北一西路52甲28号、29号

苏州 ☎ 0512-67591186
苏州市相城区澄阳路3286号

石家庄 ☎ 0311-85256601
石家庄市高新区珠江大道313号C区2号楼4、5层

太原 ☎ 0351-2728400
太原市小店区中心北街11号鹰鲲商务大厦2层西户

台州 ☎ 0576-88208017
台州市椒江区万达大厦4-604室

天津 ☎ 022-24983396
天津市东丽开发区五经路3号

西藏 ☎ 400-6788-333
林芝市巴宜区八一镇永久片区粤林产业园6号

温州 ☎ 0577-61587009
温州市乐清市总部经济园6幢5层

武汉 ☎ 027-59314988
武汉市东湖高新技术开发区大学园路20号1栋3楼

无锡 ☎ 0510-81192426
无锡市无锡新区湘江路2号金源国际大厦A-705

厦门 ☎ 0592-5700316
厦门市海沧区新乐东路9号3#3楼301、2#4楼401

西安 ☎ 029-84531320
西安市沣东新城协同创新港研发中试楼2号楼3层301

中山 ☎ 0760-88168382
中山市南区恒美园山仔工业区富兴工业路9号

扬州 ☎ 0514-85108513
扬州市邗江区江阳中路287号财富国际广场5号楼2216室

郑州 ☎ 0371-55357020
郑州市高新技术开发区梧桐街121号华测检测三楼

珠海 ☎ 0756-8113555
珠海市香洲区珠海大道33号天朗海峰1栋2705室

你的生活里, 华测无处不在



400-6788-333



info@cti-cert.com



www.ctimall.com

www.cti-cert.com